
Agent Kjaera: Sabatini nie mówił mi o rezygnacji z gracza

News - ASRoma.pl

Wszystkie znaki na ziemi i niebie wskazują, iż Simon Kjaer nie zagra już w

barwach Romy, przynajmniej w najbliższym czasie. Jak potwierdził bowiem

na konferencji prasowej sam Walter Sabatini, klub zrezygnował z wykupu

gracza. Takiej informacji nie otrzymał tymczasem agent Duńczyka, Mikkel

Beck, który wypowiedział się dla portalu ekstrabladet.dk.

 

- Sabatini powiedział, że nie chce już Simona? Nie. Nigdy mi nie powiedział, że Roma

zrezygnowała z próby wykupienia piłkarza. Zawsze miałem otwarty i pozytywny

dialog z kierownictwem i z tego co powiedział mi, nie zamknął drzwi do Romy przed

Simonem. Jednakże rozmawiałem z kilkoma wielkimi klubami z najważniejszych lig,

jest wokół niego wiele zainteresowania.

 

Roma wypożyczyła gracza rok temu za 3 mln euro z prawem do wykupu za 7 mln

(plus bonusy około 1,5 mln). Wspomniana opcja wygasła 30 czerwca.
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